

# Singapore HRTS Protocol

(Updated on Nov 4<sup>th</sup>)

## **Entry into Singapore: (Please refer the Singapore government's requirements for inbound tourists . The following information is for reference only)**

- All guests entering Singapore do not need to be vaccinated or quarantined. They are only required to provide a negative PCR test within 2 days prior to entry
- ARTs will no longer be required arrival in Singapore.
- Passports should meet the minimum requirement of at least 6 months validity after the cruise's return date.

## **What to Bring to Pier:**

1. Passport (Valid for at least six months after your sailing's return date)
2. Singapore Arrival Card (All international guests need to complete the Singapore Arrival Card at least 1 day prior to the end of the sailing)
3. Online Check in Document (Print Out)

## **COVID-19 Vaccination Validation :**

1. We recommend that guests be fully vaccinated against COVID-19, if eligible.
2. While vaccination is not required, we kindly ask you disclose your status during check-in to ensure we maintain a highly vaccinated onboard population.

## **Pre-Arrival Covid Test Validation**

Testing is no longer required

## **Back-to-Back (B2B) Sailing Protocols**

The travel requirements and health protocols are the same as a single cruise

## **Notice for Port of Call – Malaysia**

1. Malaysia now allows all travelers to enter Malaysia regardless of their Covid-19 vaccination status and do not require a pre-departure or on-arrival COVID-19 test.
2. Guests are no longer required to submit the pre-departure form to obtain blue traveler's card. Also, Guests are no longer required to download/install the MySejahtera app. Travelers can download and activate the app. This may be requested by Premises, also, anyone with "High Risk" on the MySejahtera App will be denied entry to public spaces/Premises.
3. Visa  
Hongkong guest : no visa requirement  
China mainland guest : no visa requirement

### **Notice for Port of Call – Thailand**

1. Thailand now allows all travelers to enter Thailand regardless of their Covid-19 vaccination status and do not require a pre-departure or on-arrival COVID-19 test.
2. Visa:  
Hongkong guest-no visa requirement  
China mainland guest- VISA or VISA on arrival (VOA) (THB 2600/pax may be subject to change)  
\*For guests who require a visa to enter Thailand, please bring with you two (2) passport-sized color photos for the Thailand Visa-On-Arrival Application (VOA)
- 2 . All guests need to bring a copy of their passport photo or information page in order to disembark and explore in these ports. (A soft copy or photo of your passport information page will also be accepted.)

### **Downline Embark:**

Downline guests 13 years and above joining the Spectrum of the Seas outside of Singapore must be fully vaccinated to be allowed to sail with the ship to Singapore. Guests ages below 12 years old and below are exempted from Covid-19 border measures. All guests must ensure they have travel insurance covering Covid-19 with at least S\$30,000 of medical coverages.

### **Additional Information:**

1. Online check-in will begin 30 days prior to your sailing. Make sure to download our app for faster check-in, real-time itineraries, dining, shore excursions, and more.
2. Masks are no longer required to be worn onboard except when at the medical center.

3. No safe distancing required in all settings.
4. Food & Beverage establishments: Dine-in is allowed with no restrictions on group size.

# 皇家加勒比海外航次復航參考政策-新加坡母港

(更新至 11 月 4 日)

**入境新加坡：請參考新加坡政府對入境遊客的最新要求。以下資訊僅作參考**

1. 所有入境新加坡的人士均無需疫苗，無需隔離，只需要提供入境前 2 天內的核酸檢測陰性報告
2. 入境後的自我抗原檢測不再要求。
3. 護照有效期需要在航次結束後依舊大於 6 個月。

## **所需材料**

1. 護照，有效期需要在航次結束後依舊大於 6 個月
2. 新加坡電子入境卡（所有國際乘客需要最晚在航程結束前一天完成新加坡電子入境卡的填寫）
3. 在線值船列印文件

## **新冠疫苗接種要求**

雖然不強制要求接種疫苗，但我們建議您條件允許的情況下接種完整的 Covid-19 疫苗，以確保遊輪上有高比例的接種人員，若接種過疫苗，請在辦理登船時出示。

## **行前檢測要求**

無需進行行前測試

## **背靠背航次**

所有政策要求和第一個航次一樣。

## 停靠港注意事項-馬來西亞

1. 所有乘客（不論疫苗接種情況）均可在馬來西亞下船，也無需進行行前測試
2. 乘客不再需要申請 blue card，也不再需要下載 MySejahtera app。但乘客依舊可以選擇下載並啟動 MySejahtera app，部分公共場合可能需要出示此 app，如果 MySejahtera app 中顯示“高風險”則無法進入公共場合。
3. 簽證資訊  
香港乘客-無需辦理簽證  
中國大陸乘客-無需辦理簽證

## 停靠港注意事項-泰國

1. 所有乘客（不論疫苗接種情況）均可在泰國下船，也無需進行行前測試
2. 簽證資訊  
香港乘客-無需辦理簽證  
中國大陸乘客-需要辦理簽證或者落地簽（THB 2600/人 可能隨時調整）  
\*對於需要簽證入境泰國的客人，請攜帶 2 張護照上大小的彩色照片，用於泰國落地簽申請
3. 所有客人需攜帶護照照片或資訊頁的複印件，以便在停靠港使用（護照資訊頁複印件及照片都可用）

## 中途登離船政策：

13 歲及以上的客人，若需要在新加坡以外的港口上海洋光譜號，則必須完全接種疫苗才能獲准隨船前往新加坡，12 歲以下的客人免予入境措施。所有客人必須確保他們有 Covid-19 的旅遊保險，包括至少 30,000 新元的醫療保險

## 補充資訊

1. 在線值船將在開航前 30 開放。請下載 Royal Caribbean App。
2. 除在醫療中心外，旅客不再被要求佩戴口罩

3. 所有區域沒有強制的安全社交距離。
4. 用餐機制：所有餐廳均可堂食，且沒有人數限制。